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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Проектирование системы электроснабжения предприятия по производству сжиженного газа». Объект магистерской диссертации – система электроснабжения предприятия по производству сжиженного газа. Цель магистерской диссертации – разработать проект системы электроснабжения предприятия по производству сжиженного газа. В соответствии с поставленной целью определены следующие задачи: - выполнить анализ состояния вопроса и постановку задач исследования; - выполнить расчет токов короткого замыкания; - выполнить выбор коммутационных аппаратов и токоведущих частей электроустановок; - выполнить выбор измерительных трансформаторов тока и напряжения; - выполнить анализ качества электроэнергии на предприятии. Ожидаемые результаты: проект системы электроснабжения предприятия по производству сжиженного газа. Область применения результатов – система электроснабжения действующего предприятия. В результате выполнения работы были выбраны силовые трансформаторы ТРДН 25000/110 кВ, выполнен расчет токов КЗ, выполнен выбор выключателей и токоведущих частей. Выбраны выключатели на 110 кВ ВГТ-110-31,5/2500, на 10 кВ Evolis-10-31,5/2500 и Evolis -10-40/630. Выбраны разъединители РНДЗ-2-110/1000 У1. Также выбраны трансформаторы тока типа ТПЛ-10-М и трансформаторы напряжения НАМИ-10-95-УХЛ2. В результате анализа качества электроэнергии по критерию отклонения напряжения установлено, что оно соответствует требуемым нормативам.
        

        
          Topic of the final qualification work: "Designing the power supply system of an enterprise for the production of liquefied gas". The object of the master's thesis is the power supply system of an enterprise for the production of liquefied gas. The purpose of the master's thesis is to develop a project for the power supply system of an enterprise for the production of liquefied gas.In accordance with the goal, the following tasks are defined: - perform an analysis of the state of the issue and the formulation of research objectives; - perform the calculation of short circuit currents; - perform a selection of switching devices and current-carrying parts of electrical installations; - perform the selection of measuring current and voltage transformers; - perform an analysis of the quality of electricity at the enterprise.Expected results: the project of the power supply system of the enterprise for the production of liquefied natural gas. The scope of the results is the power supply system of an operating enterprise. As a result of the work, power transformers TRDN 25000/110 kV were selected, short-circuit currents were calculated, switches and current-carrying parts were selected. Circuit breakers for 110 kV VGT-110-31.5/2500, for 10 kV Evolis-10-31.5/2500 and Evolis -10-40/630 were selected. RNDZ-2-110/1000 U1 disconnectors were selected. Also selected are current transformers of the TPL-10-M type and voltage transformers NAMI-10-95-UHL2. As a result of the analysis of the quality of electricity according to the criterion of voltage deviation, it was found that it complies with the required standards.
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